

正本
ORIGINAL

表格 2 FORM 2
《商業登記條例》(第 310 章)
BUSINESS REGISTRATION ORDINANCE (Chapter 310)
《商業登記規例》
BUSINESS REGISTRATION REGULATIONS

XXXXXX
XXXXXX
XXXXXX

商業 / 分行登記證 Business / Branch Registration Certificate



業務 / 法團所用名稱
Name of Business/
Corporation

獨資工程公司
SOLE PRO ENGINEERING COMPANY

業務 / 分行名稱
Business/
Branch Name

* 不能以分行身份
* 申請註冊。

本署只接受下列3種法律地位的公司申請：
“INDIVIDUAL”是獨資經營的個人公司；
“PARTNERSHIP”是合夥公司；
“BODY CORPORATE”是法人團體(即有限公司)。

地址
Address

Room 8808, Block 18 Hill Valley
Road Estate Homantin, Kowloon

此樣本顯示“個人”。
英文版本顯示“INDIVIDUAL”。

業務性質
Nature of Business

CIVIL ENGINEERING CONSTRUCTION WORKS

法律地位
Status

個人(INDIVIDUAL)

生效日期
Date of Commencement

16/10/2019

屆滿日期
Date of Expiry

15/10/2020

登記證號碼
Certificate No.

76543210-000-04-11-A

登記費及徵費
Fee and Levy

\$250

(登記費 FEE = \$0)
(徵費 LEVY = \$250)

請注意下列《商業登記條例》的規定：

Please note the following requirements of the Business Registration Ordinance:

- 第 6(6)條規定任何業務獲發商業登記證或分行登記證，並不表示該業務或經營該業務的人或受僱於該業務的僱員已遵從有關的任何法律規定。
- 第 12 條規定各業務須將其有效的商業登記證或有效的分行登記證於每一營業地點展示。

- Section 6(6) provides that the issue of a business registration certificate or a branch registration certificate shall not be deemed to imply that the requirements of any law in relation to such business or to the persons carrying on the same or employed therein have been complied with.
- Section 12 provides that valid business registration certificate or valid branch registration certificate shall be displayed at every address where business is carried on.

商業登記證必須於審批申請期間仍然有效。如有需要，申請人將獲通知後補最新的商業登記證。

呈交的商业登記證副本必須為-000-
(即不能以分行身份申請註冊)。

機印所示登記費及徵費收訖。 RECEIVED FEE AND LEVY HERE STATED IN PRINTED FIGURES.

20201 1/10/2019 12345678 888888 CHQ \$250.00 S
IRDB101A (12/2010)

必須有收款記錄。如遺失收付款記錄，可前往灣仔告士打道5號稅務大樓4字樓商業登記署或經GovHK香港政府一站通(<http://www.gov.hk>)補領印有付款記錄的商業登記證複本。